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Tilstede på mødet var: Agnete Rasmussen(AR), Peter Bugge(PB), Steffen Monrad(SM), Jan Thomsen(JT), Eva 

Meyer(EM) og Frank Kold Sørensen(FKS). Lars R Henriksen var sygemeldt men tilgængelig på telefon. 

 

1. Valg af referent 

FKS valgt uden mod kandidat. 

Principper for udarbejdelse af referat vil blive beskrevet i den kommen forretningsorden. Referater 

offentliggøres på vores hjemmeside. Bestyrelsen vil hjælpe hinanden til at skrive gode informative 

referater til information af medlemmer og andre interessenter, og som grundlag for det fremtidige 

bestyrelsesarbejde. Gerne korte referater. 

2. Referat fra generalforsamling den 14. august 2022 

PB laver en samskrivning af de foreliggende udkast til bestyrelsens underskrift. Referatet 

offentliggøres på vores hjemmeside, bruges som bilag til ansøgning om godkendelse til fællesråd og 

oprettelse af foreningens bankkonti.  

3.  Vedtægter 

Vedtægter blev godkendt. PB laver en renskrivning til bestyrelsens underskrift. Vedtægterne 

offentliggøres på vores hjemmeside, bruges som bilag til ansøgning om godkendelse til fællesråd og 

til oprettelse af foreningens bankkonti. 

 

4. Konstituering – formand og kasser 

EM blev valgt til kasser og FKS som formand af en enstemmig bestyrelse. 

 

5. Møde med de øvrige fællesråd og kommunen den 22.8.2022 om en revision om samarbejdsaftalen.  

Vi møder 4 mand og suger til os, da vi ikke har været med i det forberedende arbejde.  

Vi vil gerne arbejde for en gensidig forpligtigelse når det kommer til information fra kommunen til 

fællesrådene, og den anden vej, når kommunen har brug for information fra fællesrådene. 

 

6. De nye vedtægter skal på hjemmesiden. 

Indtil videre lægger Chrestian Plesner op på hjemmesiden og tager sig af det tekniske. De ting 

Christian har lavet kører et år hvilket vil sige frem til juli 2023. Og så er der nogle abonnementer der 

skal fornys under nogle andre vilkår end dem vi har nu. Derfor vil det vil være naturligt at tage op 

hvordan det skal køre på længere sigt senest i løbet af foråret næste år. 

Fællesmailen er indtil videre sat op således FKS bliver orienteret. 

Se i øvrigt pkt 3. 

 

7. Drøftelse af henvendelse fra vejlauget Ny Tjørnegade/Birkegade af den 20 august 2022. 

Bestyrelsen drøftede henvendelsen. Uden der dog blev vedtaget en resolution var der i bestyrelsen 

bred enighed om, at der skulle arbejdes for, at disse bekymringer ikke blev en realitet.  

Henvendelsen vedlægges som bilag til referatet til offentliggørelse. 
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8. Indmeldelsessystemet skal op og køre. 

SM kontakter conventus for at undersøge om vores hjemmeside kan udbygges med 

betalingsmulighed, budgetfaciliteter, medlemsregister med fællesmails, aktivitetskalender mv. Og i 

givet fald hvad det vil koste. 

 

9. Oprettelse af bankkonto 

Der var enighed om at bruge bank med filial i området - ellers ingen krav. FKS skriver og anmoder 

om oplysninger om krav til oprettelse af en foreningskonto og pris. 

Kontoen oprettes af EM og FKS i forening – grundet tegningsretten.  

 

10. PB orienterede om højhusprojekt på Christiansbjergsiden, øverst på Kalmarsgade, oppe ved hjørnet 

mellem Randersvej og Hasle Ringvej. 

Christiansbjerg Fællesråd(CF) har kontaktet os herom da det potentielt vil kunne kaste skygger og 

give indkik gener på Riisvangen ved Bakkevænget og deromkring.  

PB og SM fik af bestyrelsen til opgave at skaffe viden og indsigt om projektet med henblik på en 

inddragelse af de berørte beboere og tilbyde dem Fællesrådet opbakning. 

 

11. Orientering om lokalplan x150 – området ved Bøgegade. 

PB havde være til et orienteringsmøde. Planerne opererer med 6 etager i første række mod 

Randersvej og to etager i næste række ind mod villaerne. JT skaffer viden om indsigt med henblik 

på at tilbyde beboerne vores assistance. 

 

12. Tidsplan/procesplan for Helhedsplanen frem mod byrådsbeslutningen  

FKS skriver til forvaltningen og anmoder om plan for, hvilke møder der skal holdes, hvornår, og med 

hvilket formål. 

Samt om mulighed for foretræde for udvalget 

13. Kommende aktiviteter 

På næste bestyrelsesmøde skal vi drøfte kommende aktiviteter ud fra den viden der er opsamlet 

indtil da. AR vil, via en kontakt til en kendt biolog, undersøge spørgsmålet om Helhedsplanens 

betydning for biodiversitet og flora. Og om muligt snarest, at lave et medlemsarrangement herom – 

måske med tankerne på Frank Erichsens (bonderøven) projekt i Hjørring Kommune. 

 

PB formulerer en velkomstskrivelse til vores ny rådmand for Miljø og Teknik, der underskrives af 

formanden. 

 

FKS lægger besked ud på hjemmesiden om, at vi arbejder på højtryk på oprettelse af et 

medlemssystem, bankkonti mv. 

 

14. Næste møde 

Næste bestyrelsesmøde holdes hos PB Nordvestpassagen 87, den 14. september 2022 kl. 19.00. 

Der følges op på de opgaver, der er blevet besluttet og uddelegeret i dag. Dagsorden laves og 

udsendes af FKS. 
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